
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 28.08.2023 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję rady. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca J. Pągowska otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek został przyjęty 

jednomyślnie. 

Ad. 5. 

Protokół z dnia 12.06.2023 roku został przyjęty 4 głosami za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Ad. 6. 

 

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych na rok 2023 

dla gminnego zakładu budżetowego. 

 

Dyrektor GOS K. Kustoń omówiła projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.  

 

• Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na realizację przedsięwzięcia pn.: „Budowa 

kanalizacji sanitarnej w m. Złotniki, gmina Suchy Las”.  

 

Radny M. Przybylski zapytał w których jednostkach pomocniczych będą odbywać się inwestycje z tytułu 

udzielonej pożyczki? Wójt G. Wojtera odpowiedział, że ta informacja zostanie przygotowana przez 

kierownika BI, przedstawiona na sesji i przekazana radnym za pośrednictwem mail.  

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.  

 

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na realizację 

przedsięwzięcia pn.: „Poprawa efektywności energetycznej poprzez modernizację oświetlenia 

ulicznego w m. Złotniki, gmina Suchy Las”.  

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 



 

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023.  

 

Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła projekt uchwały odpowiedziała na pytania członków komisji wraz 

z wójtem G. Wojterą i ZP R. Urbaniakiem. 

 

Radny K. Łączkowski zakomunikował konieczność oznakowania rejonów nowo otwartej kładki, aby nie 

doszło do kolizji z autami wojskowymi. Przewodnicząca J. Pągowska dodała, że ważne jest również 

prawidłowe oznakowanie trasy w rejonie kładki pieszo-rowerowej. Wójt G. Wojtera potwierdził, że 

zostanie skierowane przypomnienie w ww. sprawie do Lasów Państwowych i do Poznania.   

 

Na pytanie radnego T. Sztolcmana dotyczące ścieżki rowerowej Zielątkowo-Golęczewo, z-ca wójta I. 

Ciok odpowiedziała, że należy poczekać za projektem, aby móc dyskutować nad wskazaniami 

merytorycznymi otrzymanymi z powiatu.  

 

Radny M. Przybylski zapytał o zadanie: Złotkowo – budowa pełnego uzbrojenia wraz z terenem 

aktywizacji gospodarczej, przebudowa odcinka byłej drogi krajowej nr 11. W uzasadnieniu występuje 

kwota 4 mln zł, a w zwiększeniu pojawia się kwota 3 mln 700 tys. zł. Radny dodał, że ustalenia radnych 

kilka miesięcy temu po burzliwej dyskusji i wymiana myśli w lokalnej prasie wójta z radnym w zasadzie 

kończyły realizację tego etapu w roku 2023 na etapie I. Legło to u podstaw decyzji niektórych radnych, 

że zdecydowali się oddać głos o zwiększenie środków na tę inwestycję. Dziś zmieniane są zasady gry. 

Radny M. Przybylski oznajmił, że jego zdaniem zwiększenie kwoty na ww. zadanie jest niecelowe i złożył 

wniosek o usunięcie omawianej pozycji (IBI/WPF/2022/0045) z projektu uchwały i zaopiniowanie jej 

negatywnie. Radny T. Sztolcman wyjaśnił, że wspomniane 3 mln 700 zł, jest przesunięciem środków z 

roku przyszłego celem opłacenia całego wkładu własnego gminy i dodał, że jeśli radni nie chcą 

zwiększać środków na etap II, to powinno się dokonać zmiany w WPF. Skarbnik M. Wojtaszewska 

zaznaczyła, że uzasadnienia nie są częścią budżetu. Po uzyskanych wyjaśnieniach radny M. Przybylski 

zmienił swój wniosek prosząc o wykreślenie z uzasadnienia frazy: „dodatkowo zwiększenie środków na 

rok 2024 na realizację etapu II – odcinek skrzyżowanie ul. Lipowa w wysokości 4 mln zł”. 

 

Radny M. Przybylski zapytał o paszportyzację dobywającą się w gminnej spółce GCI i o zapowiedź 

rychłej sprzedaży sprzed dwóch lat oraz zaznaczył, że potrzebna jest dyskusja nad tym, czy GCI powinno 

nadal być operatorem gminnej sieci światłowodowej. Należy zastanowić się nad bardziej precyzyjnym 

określaniem ilości pieniędzy i ich przeznaczenia (zakres prac GCI). W jakie rejony GCI będzie 

inwestować? Obecnie są problemy z podłączeniem się do sieci nawet tam, gdzie wystają przewody 

położone przez spółkę. 

 

Radny J. Dudkiewicz zaznaczył, że spółka GCI nie jest w stanie w 100% zapewnić podłączenie do 

internetu dla każdego mieszkańca gminy z ekonomicznego punktu widzenia, ponieważ rozproszenie 

zabudowy kubaturowej jest bardzo duże. Należy znaleźć formułę mówiącą o tym do którego momentu 

GCI ma spełniać funkcję wypełniania tego, co komercyjnie się nie opłaca.  

 

Radna A. Ankiewicz przypomniała, że był wniosek do prezesa GCI, aby informował o zapotrzebowaniu. 

Niestety pan prezes nie wywiązuje się z realizacji tego wniosku.  



Wójt oznajmił, że nie zgadza się z wypowiedziami radnych pamiętając wniosek GCI i wówczas radni nie 

zgodzili się na poręczenie kredytu na 75% na przyłącza. Wójt odpowiadając na pytanie radnego M. 

Przybylskiego oznajmił, że paszportyzacja się dzieje i dodał, że GCI ma nowych partnerów 

bussinesowych. Rada gminy dowie się o ewentualnej sprzedaży spółki w momencie, kiedy zostanie 

zgodnie z opinią na bazie ustawy o gospodarce komunalnej, komercjalizacji przedsiębiorstw i innych 

przepisów, zgodnie z tym rada musi być uczestnikiem tego procesu. Dzisiaj istniejąca umowa o 

poufności informacji dotyczy współpracy w zakresie nowych dostawców, urządzeń, zabezpieczeń i 

jednym z tych elementów jest paszportyzacja. Przewodnicząca J. Pagowska zaznaczyła, że wójt nie 

poinformował o zmianie w radzie nadzorczej. Wójt odpowiedział, że od 01.09 będą dwie zmiany w 

radzie nadzorczej i na pewno poinformuje radę o nazwiskach nowych członków.  

 

Radna A. Ankiewicz zaproponowała, aby do czasu sesji dowiedzieć się ile jest aktualnych wniosków o 

zapotrzebowanie na przyłącze internetowe wykonane przez GCI.   

 

Nie opiniowani projektu uchwały. 

 

• Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchy Las na lata 

2023-2041.  

 

Radna W. Prycińska zapytała, czy „wejdzie autopoprawka na Jagodową”? Skarbnik M. Wojtaszewska 

odpowiedziała twierdząco i omówiła projekt uchwały. 

 

W dziale 600 616 zadanie IBI/WPF/2022/0045 głosowano nad wnioskiem radnego M. Przybylskiego o 

wykreślenie frazy: „dodatkowo zwiększenie środków na rok 2024 na realizację etapu II – odcinek 

skrzyżowanie ul. Lipowa w wysokości 4 mln zł”.  

Wniosek został przyjęty 4 głosami za, 2 osoby oddały głos przeciw.  

 

Radny M. Przybylski zgłosił wniosek do WPF o nierealizowanie etapu II – nieprzeznaczenie kwoty 4 mln 

zł w roku 2024 na realizację II etapu/wykreślenie z limitu wydatków na 2024 rok kwoty 3 mln 700 tys. 

zł.  

Wniosek został przyjęty 4 głosami za, 2 osoby oddały głos przeciw. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 4 głosami za, 2 głosy przeciw. 

 

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki gruntu nr 

25 w Złotkowie.  

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.  

 

• Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

OSP.  

 

Radny M. Przybylski opuścił posiedzenie komisji.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 

 



Ad. 7 – 8. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Pągowska 

 

 


